

### Cessation of Our Registration Status as VHIS Provider

Please note that effective from today (1 July 2022), we, Allianz Global Corporate & Specialty SE (“AGCS SE”), shall cease to be the Voluntary Health Insurance Scheme (VHIS) Provider (voided Registration No. 00030) following our application for de-registration to the Food and Health Bureau as approved accordingly.

Importantly if you are currently a policy holder of our VHIS Certified Plan (Certification Numbers S00030-01-000-02, F00033-01-000-02, F00033-01-001-02, F00033-02-000-02 and F00033-02-001-02), your VHIS policy with AGCS SE shall continue in full effect. AGCS SE shall continue to:

- Renew your Certified Plan policy in accordance with Part 4 of the terms and benefits of your Certified Plan;
- Comply with the required practices stated in the Code of Practice for Insurance Companies under the Ambit of the Voluntary Health Insurance Scheme as issued by the Food and Health Bureau as far as your Certified Plan policy is concerned; and
- Issue payment proof related to duly paid premiums under your Certified Plan policy to assist you in claiming VHIS tax deduction.

Please feel free to contact us at [CustomerServicehk@allianz.com](mailto:CustomerServicehk@allianz.com) or call us during Monday to Friday 9am – 6pm (exclude public holidays) at +852 8100 2402, and we will be happy to answer your questions on your VHIS policy.

### 自願醫保的產品提供者停止註冊

請注意，Allianz Global Corporate & Specialty SE (“AGCS SE”)已向食物及衛生局申請取消註冊並獲批准。自今天(2022年7月1日)起，我們將停止成為自願醫保計劃(自願醫保)的產品提供者(已失效的註冊編號：00030)。

重要的是，如果您目前是我們自願醫保認可產品(認可產品編號: S00030-01-000-02, F00033-01-000-02, F00033-01-001-02, F00033-02-000-02 及 F00033-02-001-02)的保單持有人，您在 AGCS SE 的自願醫保保單將繼續完全有效。AGCS SE 將繼續:

- 根據您該認可產品保單條款及保障的第四部分，續保您的認可產品保單;
- 就您的認可產品保單而言，遵守食物及衛生局發出《自願醫保計劃下保險公司的實務守則》內規定的守則; 及
- 就您的認可產品保單，我們會繼續發出保費付款證明以協助您申請自願醫保計劃稅項扣減。

請隨時與我們 [CustomerServicehk@allianz.com](mailto:CustomerServicehk@allianz.com) 聯繫，或在週一至週五上午 9 點至下午 6 點(公眾假期除外)致電+852 8100 2402，我們將很樂意回答您關於自願醫保計劃保單的問題。

Best regards,  
此致

Allianz Global Corporate & Specialty SE - Hong Kong Branch  
安聯環球企業及專項保險 - 香港分公司